
Styrelsen Brf Kvarnen     Jakobsberg 2021-04-19 

 

Svar på frågor från Ann-Britt Angermund 

 

1. När vi svarade på din fråga så hade vi fått information från HSB att ordförande skulle få mail 

från tryckeriet när stämmomaterialet fanns klart att hämta. Vår ordförande var vid tillfället 

sjuk och det visade det sig att hon fått mailet. När vi fick kännedom om detta hämtades 

materialet omgående och delades skyndsamt ut det till boende. Vi ber om ursäkt om detta 

uppfattat felaktigt. 

 

2. Det är valberedningen som föreslår nya styrelseledamöter. Styrelsen har ingen insyn i vilka 

kandidater som valberedningen föreslår och har därav inte svar på dina frågor. Vi tar dock 

emot dina synpunkter för framtida dialog med valberedningen.  

 

3. Det finns en utefixargrupp som leds av Cecilia Fuglestad, vi har annonserat för ansökningar 

till denna grupp tidigare. Vi tackar för påminnelsen och annonserar för nya deltagare igen i 

nästa portmeddelande. 

 

4. Då styrelsen sett ett behov av att arbetande ledamöter kan delta på möten på dagtid för att 

kostnadseffektivisera har vi valt att fråga valberedningen om de kan tänkas höja beloppet.  

Vi har flera stora projekt där flera externa resurser deltar, det blir således billigare att vi 

betalar för att arbetande styrelseledamöter ka delta i möten med dessa på dagtid än att vi 

betalar för att de externa resurserna ska delta på kvällstid. Styrelsen har även en viss oro då 

5 av våra ledamöter valt att sluta, vi inte vet vilka den nya styrelsen kommer bestå av och 

hur deras arbetssituation ser ut. Beloppet är tänkt att ses som en försäkring för att 

möjliggöra för kostnadseffektivare deltagande i våra projekt.  

 

5. Detta har fallit mellan stolarna och kommer återupptas av den nya styrelsen så att 

information når ut till er boende. 

 

6. De har valt att sluta av olika personliga skäl, om du är mer intresserad så hänvisar vi till de 

respektive person. 

 

 

Med vänliga hälsningar 

Styrelsen Brf Kvarnen 


